
 

 

 

 

 

 

 

 

Amendement ex artikel 35 Reglement van Orde voor de vergadering van de 

gemeenteraad Heerenveen 

 

Van : Gemeentebelangen Heerenveen, Roelf van der Woude 

Aan  : De voorzitter van de raad 

 

 

Agendapunt : 6 

 

Onderwerp : Invoering Diftar+ 

 

Datum raadsvergadering : 26 november 2018 

 

 

Voorstel: 

- invoering van het betalen per kilo aangeboden huishoudelijk afval in de grijze 

container formeel kan plaatsvinden met ingang van 01-01-2019, onder handhaving 

van het thans geldende tarief van betaling per lediging;  
- uitstel van de tariefstelling echter dringend gewenst is, uiterlijk tot 01-07-2019;  

- de eerste helft van 2019 wordt benut voor een gedegen informatietraject richting 

inwoners, zodat er bij hen voldoende duidelijkheid ontstaat over het hoe en waarom 

van deze beleidswijziging en er een gewenningsperiode voor de inwoners ontstaat ; 

- door per 01-01-2019 wel al per container te wegen, er een scherper beeld voor de 

raad ontstaat omtrent het aanbod per huishouden en de raad in mei 2019 wordt 

geïnformeerd over de uitkomsten van deze monitor en  

- vervolgens over de tariefstelling, welke per 01-07-2019 dient in te gaan, een 

raadsbesluit wordt genomen. 

 

Besluit: 

1. Het afvalinzamelsysteem per 1-1-2019 te wijzigen door toepassing van een 

gewicht/frequentie systematiek voor de Sortbibak (diftar+), uitgezonderd de 

hoogbouw en zandpadroutes in het buitengebied; 

2. Voor gft-afval en herbruikbare grondstoffen op de Milieustraat, geen tarief meer te 

heffen; 

3. Een compensatieregeling toe te passen voor incontinentie/medisch afval; 

4. Tot 1 juli 2019 de Verordening Afvalstoffen 2018 met bijhorende tarieventabel 2018 

te hanteren; 

5. Dat voor 1 juni 2019 een voorstel tot heroverweging van de tariefstelling 

afvalstoffenheffing na 1 juli 2019 aan de raad wordt voorgelegd. 

 

Toelichting: 

- het betalen per kilo van aangeboden huishoudelijk afval in de grijze container een 

(van de vele) middel is om de afvalstroom te verminderen;  
- de berichtgeving hieromtrent vanuit zowel de gemeente als Omrin tot onrust heeft 

geleid onder de inwoners, niet in de laatste plaats door de suggesties als zou 

invoering per 01-01-2019 een feit zijn; 

- de onrust tevens zijn oorzaak zou kunnen hebben in de (nog) onbekendheid bij de 

inwoners van de voor- en nadelen van de voorgestane nieuwe tariefstelling;  

- het gewenst is, de tijd te nemen voor een gedegen informatiecampagne. 

 

 



 

 

Ingediend door: GBH, GL, HL 

 

Dit amendement is: □ Aangenomen  □ Verworpen □ Ingetrokken 

 

 

Stemverhouding: Fractie(s) voor: ______________ Fractie(s) tegen: ______________ 

 

 

Handtekening griffier: 


